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Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 8. januar 2025 kl. 19:00-21:00 i bestyrelseslokalet 

 

Deltagere Robina, Lena, Simba, Anne, Lenni, Arne, Mogens, Andreas og Liselotte 

Ordstyrer Robina 

Afbud Luise og Lone 

Referent Liselotte 

Frugt Robina 

1. 

 

Endelig godkendelse af dagsorden 

• Ingen punkter tilføjet 

2. Endelig godkendelse af referat 

• Godkendt online 

3. Varmemester 

• Der afholdes ansættelsessamtaler med mange egnede kandidater  

• Der er +19% på konto 115 

• Driften arbejder på en løsning, som kan tilgodese, at andre beboere ikke 

kan overhøre hvad der tales med driften om når der er træffetid. 

• Arne vil fremover være i afdelingen hver onsdag. 

• Der bliver bestille nye kurve til vaskeriet og opsat sedler til defekte 

maskiner, som beboerne kan udfylde og sætte på maskinerne. 

• Lenni undersøger hvorfor der er lys i el-ladestanderne ved miljøgården 

4. Formanden 

• Diverse:  

o Dirigenten til afdelingsmødet kostede 14.000 kr. Det er normal 

tarif.   

o Julefrokost 2025 skal planlægges og organiseres tidligere (inden 

sommerferien). Måske konceptet skal nytænkes, så det tilgodeser 

alle. 

o Alle bestyrelsesmedlemmer er ansvarlige for at italesætte 

afdelingens regler, hvis der observeres brud på disse.  

o Formanden har uddelt chokolade til alle klubber ved juletid og ved 

julefrokosten i beboercafeen.  

o Nytårsfest ikke annonceret i opgangene, det skal præciseres overfor 

de beboere, som planlægger arrangementer, at informationen skal 

være tilgængelig for alle.  

o Bestyrelsen vil undersøge, om juletræer til afdelingen kan købes et 

billigere sted. 

o Husorden skal opdateres med nyt parkeringsselskab og information 

om beboerværkstedet.  

o Lejerbo og DAB er i forhandling om fusion.  

• Årshjul: Bestyrelsens møder og arrangementer for 2025 blev planlagt (se 

punktet kommende møder). Liselotte udarbejder et årshjul med relevante 

datoer, som forekommer hvert år. 
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Følgende beboeraktiviteter er planlagt: Fastelavn d. 1/3 og loppemarked d. 

14/6 

• Forretningsorden: Bestyrelsen havde en længere debat om format og 

indhold i forhold til forretningsorden. Der stemmes om vedtagelse af 

forretningsorden på næste møde.    

 

5. Økonomi/ Robina og Lone 

• Intet til dette punkt 

 

6. Mails til bestyrelsen 

• Henvendelse vedr. rengøring af ventilations skater: mailen er også sendt til 

driften, som varetager opgaven. 

• Henvendelse vedr. overholdelse af bore- banke tider: driften har uddelt 

sedler. 

 

7. Evt. 

 

 

Kommende 

møder 

 

Bestyrelsesmøder: 19/2, 12/3, 10/4, 14/5, 12/6, 13/8, 10/9, 8/10, 12/11 og 11/12 

Afdelingsmøde: 6/11 

Repræsentantskabsmøde: 27/11 

Afdelingstjek: 12/6 kl. 17.00 

Budgetmøde: 8/10 kl. 17.00 

Planlægning af loppemarked: 10/4 kl. 18.00-19.00 

Statusmøde med klubberne: 27/2 og 25/9 

Julefrokost: 28/11 

 
 
 
 


